
 GORDAN BOSANAC:  

- Zahvaljujem predsjedniče.  

Evo moje pitanje je za gradonačelnika Grada Zagreba.  

Naime ovaj mjesec javnost je obaviještena da temeljem nagodbe s USKOK-om na 

zagrebačkom Županijskom sudu su zbog namještanja poslova za dobivanje lokacija za kućice 

na zagrebačkim Adventima u prošlosti osuđeni Zdravko Krajina, bivši vozač pokojnog 

gradonačelnika Milana Bandića, te poduzetnik Denis Mohenski poznatiji kao kralj Adventa. 

Kako se doznaje njih dvojica su još tijekom istrage priznali namještanje poslova dok je treća 

optužena gradska službenica Čeklić zanijekala sve optužbe. USKOK je teretio a ovih dvoje su 

priznali, Krajina i Mohenski, da su s Bandićem od kolovoza 2016. pa sve do siječnja 2020. 

dogovorili kako će omogućiti dodjelu javnih gradskih površina u zakup tvrtkama i obrtu pod 

njihovom kontrolom. E sad, u cilju ostvarenja ovog dogovora tadašnji gradonačelnik je nalagao 

gospođi Čeklić da poduzima radnje kako bi tvrtke Krajine i Mohenskog dobile željene površine 

bez obzira na prijavu drugih zainteresiranih. Dakle drugi ugostitelji tko vas šiša. E sad, za 

uzvrat, to je sve temeljem ove nagodbe, znači postalo je pravomoćno, je Krajina službenim 

automobilima u više navrata prevozio članove obitelji tadašnjeg gradonačelnika te održavao 

njegovu vikendicu, plaćao njezino čišćenje itd. A Mohenski je pak Bandiću preko Krajine dao 

400 tisuća kuna, 53 tisuće eura od čega je Bandić Krajini zbog posredovanja navodno dao 

najmanje 40 tisuća kuna.  

Ovo je bila slika Adventa u doba vladavine Milan Bandić 365 i Hrvatske demokratske 

zajednice.  

Moje pitanje za vas je; Gradonačelniče, što se je promijenilo, u kakvom tonu je održan 

ovaj Advent i možete li nas obavijestiti o rezultatima ovogodišnjeg Adventa?  

 

……(Žamor)……  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite gradonačelniče.  

Gospodin Goluža, rekli smo da nećemo više dobacivati a za dobacivanje ćemo dobiti 

opomenu.  

 

UPADICA iz klupe: - Broj dva.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- To je druga čini mi se.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Je.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- A mislim da je opće poznato a sada dolazi i do sudskih pravorijeka kako se zapravo 

dodjeljivalo kućice za vrijeme Adventa a budući da sad imamo i priznanja, konkretnih, očito 

zaposlenika Gradske uprave oko toga iako je presuda nepravomoćna mislim da to, sada o tome, 

to je sada i na neki način činjenica, potvrđeno kao činjenica.  

I zbog toga čim smo preuzeli upravljanje Gradom smo rekli da ćemo promijeniti model 

kako funkcionira Advent, da ćemo uvesti natječaje bilo kroz biding za same kućice bilo za 
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organiziranje manifestacija na određenim lokacijama u što je onda uključen i program kulturni 

ali isto tako i ugostiteljska ponuda te prigodna prodaja. Tako da u tom smislu to smo sve 

napravili bez ikakve afere, bez ikakve korupcije koja je pratila Advent prije toga, a da je u isto 

vrijeme Advent sve uspješniji i uspješniji.  

Što se tiče samih brojki u prosincu je u Zagrebu ostvareno 126 tisuća dolazaka te 236 

tisuća noćenja što predstavlja porast od 18% u dolascima i porast od 11% u noćenjima u 

usporedbi s istim prosincem prethodne godine, znači 2022. godine. Isto tako u prosincu Zagreb 

je daleko ostvario najviše i noćenja i dolazaka u odnosu na sve druge gradove u Hrvatskoj ali 

zapravo kad gledamo i turističke rezultate za cijelu godinu isto tako je Zagreb se etablirao kao, 

kroz cijelu godinu destinacija koja ima zapravo unutar godine isto tako najviše zapravo 

dolazaka i noćenja, zapravo što se tiče dolazaka u Hrvatskoj.  

Tako da rezultati su sve bolji i bolji. Isto tako sve bolji i bolji je promet  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

svih koji su uključeni u Advent i Grad je zaradio četiri puta više nego 2019. godine.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče.  

Gospodin Bosanac tražili ste dodatno? Ne. Onda sam krivo vidio. Dobro.  

 


